
معاون قضایی دادگاه های عمومی و انقلاب کرمانشاه:
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پرونده های قضایی استان را کم 
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انقــلاب  و  عمومــی  دادگاه هــای  قضایــی  معــاون 
دادگســتری  در  خدمــت  میــز  برپایــی  کرمانشــاه، 
اســتان را راهــی بــرای تامیــن خواســته ها و نیازهــای اساســی 

مــردم در حــوزه مســائل حقوقــی و قضایــی ارزیابــی کــرد. 
بــا  گفــت:  جــم،  جــام  بــا  گفتگــو  در  جلیلیــان"  "یوســف 
تشــکیل و تــداوم ایــن جلســات مقــدار زیــادی از بــار قضایــی 
و مشــکلات مــردم کاســته می شــود.وی بــا اذعــان بــه ایــن 
مطلــب کــه ایــن اقــدام ارزشــمند بــه پاسداشــت ســالگرد 
پیــروزی انقــلاب و عیــد بــزرگ مبعــث اجــرا شــده اســت ...

ویژه
کرمانشاه

4

مسئول روابط عمومی استانداری کرمانشاه اعلام کرد:

»برای ایران برای کرمانشاه« هشتگ پیشنهادی به فعالان مجازی

با حضور رئیس اداره سلامت اجتماعی شهرداری کرمانشاهبا حضور رئیس اداره سلامت اجتماعی شهرداری کرمانشاه
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ویژه

بخشی از بیماران سرطانی کرمانشاه به 
صورت رایگان درمان می شوند

رئیس دانشگاه علوم پزشکی کرمانشاه:
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پایی  معاون قضایی دادگاه های عمومی و انقلاب کرمانشاه، بر
میز خدمت در دادگستری استان را راهی برای تامین خواسته ها 
و نیازهای اساسی مردم در حوزه مسائل حقوقی و قضایی ارزیابی 

کرد. 
و  تشکیل  با  گفت:  جم،  جام  با  گفتگو  در  جلیلیان"  "یوسف 
یادی از بار قضایی و مشکلات مردم  تداوم این جلسات مقدار ز
کاسته می شود.وی با اذعان به این مطلب که این اقدام ارزشمند 
اجرا  مبعث  رگ  بز عید  و  انقلاب  وزی  پیر سالگرد  پاسداشت  به 
شده است، افزود: یکی از رسالت ها اصلی، بارز و مبرهن سازمان 
بسیج حقوقدانها، جهاد حقوقی است که در همین راستا به همت 
خدمت  میز  استان  محترم  دادستان  دادگستری  و  کل  رئیس 
دادگستری  در  قضایی  محترم  مقامات  حضور  با  پاسخگویی  و 
قضات  همه  خوشبختانه  و  شد  تعبیه  کرمانشاه  استان  کل 

بزرگواری هم که مسئولیت قضایی داشتند دعوت سازمان بسیج 
ح جهادی شرکت کنند. حقوقدانها را پذیرفتند تا در این طر

جلیلیان گفت: این اقدام در راستای سند تحول قضایی که مورد 
تاکید مقام معظم رهبری، رئیس محترم قوه قضاییه و رئیس کل 
محترم دادگستری استان، دکتر کرمی است، صورت گرفته و در 
همین راستا ما به صورت مداوم و مستمر در مکانهای عمومی 
بویژه مساجد، مسجد جامع و حتی در در دادگستری کل استان 
کرمانشاه میزی را با عنوان»میز خدمت«راه اندازی کردیم برای 
ود: خیلی  آن دسته از افرادی که مشکلات قضایی دارند. وی افز
از مردم در مسائل حقوقی و کیفری بویژه در مرحله اجرای احکام 
گرفتار بودند و بهترین راه این بود که با اجرای میز خدمت از نزدیک 
آنها بنشینیم و مسائل و مشکلات را حل کنیم  تا  پای صحبت 
مردم در این ایام مبارک به انقلاب مردمی خود خوش بین و امیدوار 

شوند. فرمانده پایگاه بسیج ادارات شهید بهشتی دادگستری 
کرمانشاه گفت: به نظر بنده این اقدام بسیار اثربخش و مثبت 
ح  ح دعوا نکرده بودند با مطر بود، زیرا خیلی از افرادی که هنوز طر
مشکل خود مورد ارشاد و معاضدت قرار گرفتند و با ریش سفیدی 
به تعامل با طرف مقابل رسیدند و این باعث شد که در خیلی از 
ع خودبخود  دعاوی حتی نیازی به تشکیل پرونده نباشد و موضو
حل و فصل شود. معاون قضایی دادگاه های عمومی و انقلاب 
کرمانشاه افزود: همچنین برای آن دسته از مخاطبانی که پیچیدگی 
حقوقی داشتند نیز وقت گذاشتیم و با حضور همکاران قضایی 
انقلاب و عمومی دکتر فتاحی  یاست محترم دادگاه های  بویژه ر
دستورهای  و  شد  توجه  مراجعین  صحبتهای  به  معاونانشان  و 
تی می توانند برای اجرای این  لازم صادر شد که مردم در روزهای آ

دستورات به همکاران قضایی مراجعه کنند.

پروندههایقضاییاستانراکممیکند میزخدمتدادگستریبار

با هدف درمان رایگان بخشی از بیماران سرطانی 
استانداری،  بین  نامه ای  تفاهم  کرمانشاه  استان 
ستاد اجرائی فرمان حضرت امام )ره(، دانشگاه علوم 
پزشکی و بیمارستان تخصصی و فوق تخصصی برکت 

کرمانشاه امضاء شد.
به گزارش جام جم کرمانشاه،  محمد طیب صحرایی 
برنامه های  انجام  بر  تاکید  با  کرمانشاه   استاندار 
محرومیت زدایی و توجه به بیماران به ویژه بیماران 
دارای مشکلات مالی گفت:  بر اساس این تفاهمنامه 
بخشی از بیماران سرطانی نیازمند توجه ویژه خواهد 
پزشکی  علوم  دانشگاه  رئیس  محمدی  قباد  شد. 
کرمانشاه هم  از آمادگی برای شناسایی و اعزام بیماران 

تخصصی  فوق  و  تخصصی  بیمارستان  به  سرطانی 
سرطان برکت خبر داد. رئیس ستاد اجرائی فرمان 
طی  گفت:  نیز  کرمانشاه  استان  )ره(  امام  حضرت 
برنامه ریزی های صورت گرفته و مطابق این تفاهم 
نامه علاوه بر درمان رایگان ۷۰ بیمار سرطانی استان  
امکانات مورد نیاز آنها  شامل مراکز اقامتی درمان  
هزینه  بیمارستان و تغذیه  بیمار به همراه یک همراه 
تامین می شود.  میثم کلهر افزود: ستاد اجرائی فرمان 
ح امید  حضرت امام خمینی )ره( مرکزی بر اساس طر
برکت تسهیلات و امکاناتی در بیمارستان تخصصی 
و فوق تخصصی برکت به استان ها تخصیص داده که 

سهم استان کرمانشاه ۷۰ بیمار است.

مدیر گروه پزشکی هسته ای دانشگاه علوم پزشکی کرمانشاه گفت: 
ارکان  از  و یکی  اهمیت خاصی است  دارای  رشته پزشکی هسته ای 

تشخیص بیماری های قلبی و عروقی است.
نظری عضو هیأت علمی دانشگاه علوم پزشکی استان کرمانشاه گفت: 
در حال حاضر بیمارستان تخصصی قلب امام علی )ع( به عنوان یک مرکز 
آموزشی، درمانی و تحقیقاتی، مجهز به این بخش بوده و با تمام ظرفیت و 
توان در حال انجام خدمات و سرویس دهی به بیماران و خدمات آموزشی 

به دانشگاه علوم پزشکی کرمانشاه است.
گروه  پیگیری های  و  رئیسه  هیأت  تلاش  با  کرد:  خاطرنشان  وی 
پزشکی هسته ای پیشرفت هایی در این زمینه مانند راه اندازی پت اسکن 
صورت گرفته و با همت کادر مدیریتی جدید بیمارستان امام علی )ع( 
بسیاری از مشکلات پیشین به صورت ملموس حل شده، اما کماکان 
مشکلاتی را در حوزه تخصیص بودجه برای این بخش و تأمین نیروی 
انسانی پیش رو داریم که مخل کار مجموعه و سبب کاهش بازدهی آن 

شده است.
نظری با اشاره به جایگاه استان کرمانشاه در رشته پزشکی هسته ای، 
تأکید کرد: دانشگاه علوم پزشکی استان کرمانشاه تنها دانشگاهی است 
که در سطح ایران رشته کارشناسی پزشکی هسته ای دارد و برای کل کشور 
کارشناس پزشکی هسته ای تربیت می کند لذا وجود این بخش از همین 
نظر بسیار مهم است. مسئول فنی بخش پزشکی هسته ای بیمارستان 
امام علی )ع( کرمانشاه گفت: بخش پزشکی هسته ای بیمارستان امام 
علی )ع( علاوه بر سرویس دهی آموزشی و پژوهشی به دانشجویان این 
رشته، به دانشجویان رشته تخصصی قلب و عروق نیز خدمات می دهد 
که با رفع مشکلات مربوطه در این حوزه می توانیم خدمات بهتری را به 

هم شهریان خود ارائه دهیم.  وی عنوان کرد: با عنایت ویژه مسئولان 
استان و دانشگاه علوم پزشکی این خدمت رسانی پایا خواهد بود و این 
خدمات در بخش دولتی می تواند ادامه دار باشد و حتی ارتقاء پیدا کند چرا 
که مجموعه ما علاوه بر مشکل مالی که در رأس قرار دارد، درگیر مسائل 
 این مشکلات هم با تأمین 

ً
تأمین نیرو و کمبود امکانات است که قطعا

مالی قابل حل خواهد بود. مدیر گروه پزشکی هسته ای دانشگاه علوم 
پزشکی کرمانشاه اذعان کرد: با توجه به اینکه دانشگاه و کشور در شرایط 
ویژه تحریمی قرار دارد که موجب نابه سامانی در اوضاع اقتصادی شده 
شرایط کاملاً قابل درک است و ما همواره تلاش کردیم که در این عرصه 
دست گیر دولت برای خدمت به مردم باشیم، اما از طرفی انتظار می رود 
به دلیل حساسیتی که مراکز پزشکی هسته ای دارند مورد عنایت ویژه 
قرار گیرند. نظری در راستای انعکاس مشکلات به دانشگاه و بررسی های 

آن، اظهار داشت: جلساتی با مدیران دانشگاه داشته ایم، اما متأسفانه 
همچنان این بخش با مشکلات مهمی دست وپنجه نرم می کند.وی 
افزود: مشکل پرداخت مطالبات در مجموعه دانشگاه علوم پزشکی 
وجود دارد و کاملاً طبیعی است، حتی در تمام سطوح کشوری هم شاهد 
هستیم؛ اما با توجه به شرایطی که مرکز پزشکی هسته ای بیمارستان 
امام علی )ع( دارد و دانشگاه علوم پزشکی از آن مطلع است انتظار کمک 
و توجه بیشتری می رود.  عضو هیأت علمی دانشگاه علوم پزشکی 
استان کرمانشاه تأکید داشت: ما از دانشگاه علوم پزشکی انتظار داریم 
که جلساتی را تشکیل داده و مسائل و مشکلات مربوط به این بخش 
را با دقت بیشتری مورد ارزیابی قرار دهد چرا که با علم به این قضیه و 
حساسیت آن، این موضوع در حاشیه قرارگرفته و توجه خاصی به آن 
نمی شود. مسئول فنی بخش پزشکی هسته ای بیمارستان امام علی )ع( 
عنوان کرد: دستگاه ها و تجهیزات بخش پزشکی هسته ای با توجه به آمار 
خدمات دهی و بازدهی خوبی که دارد متعلق به بخش خصوصی بوده، اما 
به دلیل اینکه بیمارستان امام علی )ع(، بیمارستان دولتی است با تعرفه 
دولتی درحال خدمات دهی به بیماران است که همین امر کمک زیادی 
به مردم این استان بوده و بدین خاطر از مسئولان انتظار می رود که توجه 
خاصی به این موضوع برای عدم تعطیلی این بخش و انتقال آن به خارج از 

مجموعه دولتی داشته باشند.
نظری خاطرنشان کرد: با توجه به تعرفه های بالای پزشکی به صورت آزاد، 
انتقال این بخش از مجموعه دولتی به بخش خصوصی در این شرایط 
 موجب نارضایتی عمومی و اعمال فشار 

ً
نامطلوب اقتصادی مطمئنا

سنگین مالی بر بیماران خواهد شد که امیدواریم تدابیر لازم برای رفع این 
مشکل از سوی مسئولان صورت گیرد .

کرمانشاه به صورت  بخشی از بیماران سرطانی 
رایگان درمان می شوند

انتقال بخش پزشکی هسته ای بیمارستان امام علی )ع(  سبب نارضایتی 
عمومی می شود
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اســتــقــبــال از غــرفــه شـــهـــرداری در 
نمایشگاه توانمندسازی بانوان

به گــزارش مرکز اطلاع رسانی اداره کل روابــط عمومی 
نمایشگاه  در  کرمانشاه  شهرداری  بین الملل  امور  و 
توانمندسازی بانوان ادارات و ارگانها استان کرمانشاه 
و  استقبال  مــورد  کرمانشاه  شهرداری  درمانی   غرفه 
جهانگیری  وحید  گرفت.  قــرار  بازدیدکنندگان  توجه 
رئیس اداره سلامت اجتماعی شهرداری کرمانشاه در 
این خصوص گفت: در این غرفه سنجش فشار خون 
روتین درمانی و مشاوره  ،تست قند خــون، خدمات 
تغذیه انجام گرفت. وی افــزود: در این غرفه خدمات 
آریــایــی تبار  درمــانــی مــربــوط بــه چشم بــا حضور دکتر 
فوق تخصص چشم و مدیر کلینیک تخصصی چشم 
مورد  و  شد  انجام  رایگان  بصورت  بیستون  پزشکی 
گرفت.  قــرار  نیز  مــردم و مسئولان  و استقبال  توجه 
تبار  آریایی  دکتر  خوشبختانه  داد:  ادامــه  جهانگیری 
 از پزشکان بااخلاق، دلسوز، خیر و مردم دار 

ً
که انصافا

کرمانشاه است در طول برگزاری این نمایشگاه نهایت 
طرف  از  دارد  جا  که  داشتند  شــهــرداری  با  را  همکاری 
مجموعه پرسنل شهرداری کرمانشاه از این پزشک 
خوشنام و انسان دوست تشکر و قدردانی نمایم و 
امیدوارم سیره و منش این پزشک حاذق الگویی برای 

پزشکان جوان باشد.

معاون شهردار کرمانشاه خبر داد؛
پرسنل  مزایای  و  حقوق  پرداخت 
شهرداری بدون استفاده از منابع و 

تسهیلات بانکی 

معاون برنامه ریزی و توسعه منابع انسانی شهرداری 
کرمانشاه از پرداخت حقوق و مزایای پرسنل و کارگران 
شهرداری بدون نیاز به استفاده از تسهیلات بانک ها 

خبر داد.
به گزارش مرکز اطلاع رسانی شهرداری کرمانشاه، کاوه 
مردافکن اظهار کرد: در گذشته شاهد بودیم شهرداری 
ــای پرسنل  ــرای پــرداخــت حــقــوق و مــزای کــرمــانــشــاه بـ
و  کند  دریــافــت  بانک ها تسهیلاتی  از  بــود  ناچار  خــود 
آن را  در کوتاه ترین زمان باید اصل تسهیلات و سود 

بازپرداخت می کرد.
افــزود: اما هم اکنون شاهد هستیم که با وجود  وی 
دیگر  پایدار،  درآمدهای  نبود  مانند  فــراوان  مشکلات 
پرداخت  بــرای  بانکی  تسهیلات  از  استفاده  به  نیازی 
مــورد  ایــن  در  کرمانشاه  شــهــرداری  و  نیست  حقوق 

مستقل و خودکفا شده است.
معاون برنامه ریزی و توسعه منابع انسانی شهرداری 
و  با مدیریت خوب  این مهم  کــرد:  کرمانشاه تصریح 
نــوروزی شهردار کرمانشاه و تلاش های  تاکیدات نادر 
مناطق  شهرداران  درآمــد  مالی،  مدیریت  روزی  شبانه 
و مــعــاونــت بــرنــامــه ریــزی شـــهـــرداری میسر شـــده که 
شهری  مدیریت  مجموعه  بــرای  بــزرگ  موفقیت  یک 
مدیریت  کــرد:  تشریح  مردافکن  می شود.  محسوب 
و نظم مالی یکی از اهدافی بود که در شهرداری دنبال 
این  شهری  مدیریت  مجموعه  تــلاش  بــا  کــه  می شد 
شده  محقق  کامل  بصورت  اخیر  مــاه  چند  طی  مهم 
توانسته  مالی  منابع  صحیح  مدیریت  با  شهرداری  و 
حقوق و مزایای پرسنل خود را بدون نیاز به تسهیلات 

و یا فروش سرمایه های خود پرداخت نماید.
ــان کــرد: بــرای رسیدن به ایــن موفقیت بزرگ  وی اذع
امــور  مانند  شــهــرداری  مختلف  واحــد هــای  بی نظیر  و 
مالی و درآمدی شهرداری تلاش شبانه روزی داشته و 

شهرداران مناطق هم همکاری خوبی داشتند.

خبر خبر
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معاون خدمات شهری شهرداری کرمانشاه خبر داد؛ 
تعیین ١٠٠ نقطه در شهر کرمانشاه برای انجام تبلیغات محیطی انتخابات یازده اسفند  

معاون خدمات شهری شهرداری کرمانشاه گفت: ١٠٠ نقطه در 
شهر کرمانشاه برای انجام تبلیغات محیطی  انتخابات یازدهم 

اسفند در نظر گرفته شده است. 
به گزارش مرکز اطلاع رسانی شهرداری کرمانشاه، برومند نامداری، 
در خصوص تبلیغات محیطی انتخابات پیش رو، اظهار کرد: با توجه 
به اینکه بازه زمانی تبلیغات انتخابات مجلس شورای اسلامی آغاز 

شده، فضاهایی را برای تبلیغات محیطی کاندیداها تعیین کردیم. 
وی افزود: مکان هایی انتخاب شده که به فضای بصری شهر 
آسیبی وارد نشود و از طرفی هم فضای انتخابات و فضای پرنشاط 

آن حفظ شود. 
معاون خدمات شهری شهرداری کرمانشاه تصریح کرد: مناطق 
نقاطی را اعلام کردند که فضاهای مناسبی است و در معرض دید 

شهروندان قرار دارد.
این مقام مسئول ادامه داد: نقاطی را هم به فرمانداری ها اعلام 

کردیم که به اطلاع کاندیداها برسانند. 
وی گفت: کاندیداها و طرفداران آن ها با توجه به اینکه در ایام 
پایانی سال قرار داریم و باید منظر شهری را برای روزهای نزدیک 
نوروز مشخص کنیم باید با شهرداری همکاری لازم را داشته باشند. 
در  فقط  کاندیداها  است  لازم  کرد:  بیان  مسئول  مقام  این 
محیط هایی که از پیش تعیین شده تبلیغات انجام دهند و از انجام 

تبلیغات در سایر فضاها جدا بپرهیزند.
وی ابراز کرد: در هر یک از مناطق شهر کرمانشاه حدود ١۴ نقطه 
برای انجام تبلیغات محیطی در نظر گرفته شده و مجموعا بیش از 

١٠٠ نقطه در شهر کرمانشاه آماده تبلیغات انتخابات است.

گره گشایی شهرداری از ترافیک کرمانشاه 

روزها  این 
ترافیک  که 
بخش جدایی 
ناپذیر زندگی شهری شده و کرمانشاه 
مستثنی  ناموزون  قاعده  این  از  نیز 
گره  این  روانسازی  نیست، تدبیر در 
کور می تواند چاره ساز باشد. حال اگر 
این تدبیر توام با کار و تلاشی جهادی 
برای رفع دغدغه ای کهنه، کلافه کننده 
آزاردهنده باشد بسیار دلچسب و  و 
ساکنان  است.  کننده  خوشحال 
شهرک امام) ره(، مهدیه، کیهان شهر 
و پردیس به خوبی با معضل ترافیک 
گاه  آ اش  دهنده  آزار  پیامدهای  و 
هستند. تدبیری که از آن سخن گفتیم 
دکتر  تدبیر  به  شد.  حالشان  شامل 
نوروزی شهردار و مجموعه مدیریت 
شهری، گره کور ترافیک این مناطق با 
احداث رینگ کمربندی تا حدود زیادی 
رفع و این امیدواری پس از سالها در 

دل ساکنان این مناطق زنده شد که 
زندگی در  از  ترافیک  از  می توان بدور 

کرمانشاه لذت برد.
شیرین  خاطره  مرور  قطع  طور  به 
مردم  برای  ترافیکی  روانسازی  این 
همواره دلچسب خواهد بود. تحقق 
شهردار  همت  به  دیرینه  آرزویی 
شهری  کالبد  در  زندگی  نبض  که 
کرمانشاه را خوب می شناسد و اگر چه 
تیررس  در  شاخص  اقدامات  چنین 
کالبدشکافی های رسانه ای قرار نمی 
گیرد اما آنان که زندگی شان با ترافیک 
کار  چه  که  می دانند  خوب  گرفته  خو 
بزرگی انجام گرفته است. در اجرای این 
همراهی  از  نباید  شهری  مهم  پروژه 
آن عده از مردم که اراضی خودشان را 
در اختیار شهرداری قرار دادند غافل 
شد. به مصداق عینی یک مشارکت 
ماندگار از مردم و مجموعه شهری برای 
خلق یک تغییر اساسی بود. اگر تدبیر 

شهردار در معبرگشایی در محدوده 
شهرک های دولت آباد و مهدیه و دیگر 
محدوده های به بن بست رسیده را 
بگذاریم در کنار اجرای پروژه با مدیریت 
هزینه متوجه خواهیم شد که چه کار 
بزرگی انجام گرفته است. نیم نگاهی به 
آنچه شده و خواهد شد ثابت می کند 
و  آرامش  برای  بزرگی  کارهای  چه  که 
آسایش مردم کرمانشاه هدفگذاری و 

اجرایی می شود.
طول  به  سرابیان  شهید  معبر   .۱
۲۵۰۰ متر و در دو باند ۱۰ متری و رفیوژ 
۳ متری که اتصال بزرگراه حضرت امام 
با روستای مراد آباد، مسکن مهر رازی، 
، آریا شهر و شهرک  شهرک کیهان شهر
ج  رازی را برقرار کرد و از بن بستی خار
نمود و به معابر اصلی شهری متصل 

شدند.
۲. معبر شهید دایی پور به طول ۱۰۰۰ 
متر و در دو باند ۱۰ متری و یک رفیوژ 
ارتباط شهرک  ۳ متری احداث شد و 
آزادگان،  شهرک   ، کهریز  ، کیهانشهر
و  رسالت  شهرک  فدک،  شهرک 
قبرستان جدید بهشت زهرا را از بن 
ج و به شبکه معابر شهری  بست خار

متصل کرد.

۳. معبر بلوار اتصالی کمربندی غربی 
به شهرک صدرا به طول ۷۵۰ متر طول 
و دو باند ۸ متری و رفیوژ ۵ متری احداث 
از کمر بندی غربی  شد که دسترسی 
قبرستان  پردیس،  صدرا،  شهرک  به 
جاده  و  آزادگان  میدان  آباد،  مینا 
اسلام آباد را تسهیل و بار ترافیکی را 
به شدت کاهش داده است. امسال 
هم معبر اتصالی شهرک امام به طول 
۱۰۵۰ متر و دو باند ۱۰ متری و رفیوژ ۲ 
متری احداث شد که شهرک های امام 
و شهرک مهدیه و شهرک جلالیه را از 
بن بست کامل آزاد و به شبکه معابر 
شهری متصل نمود و باعث کاهش بار 

ترافیکی بلوار باهنر ) دولت آباد ( شد.  
معبر ملا حسینی به طول ۱۱۰۰ متر و 
دو باند ۱۰ متری و رفیوژ ۳ متری احداث 
شد که ارتباط ترافیکی مابین مسکن 
مهر سجادیه، شهرک سجادیه، جعفر 
ج  آباد و شهرک بعثت را از بن بست خار
نمود و به معابر شهری و معابر تازه 
متصل  سرابیان  و  پور  دایی  احداث 

نمود.
معبر اتصالی بلوار خلیج فارس به 
۵۵۰ متر و   شهرک صادقیه.به طول 
احداث  حال  در  هم  متری   ۷ دوباند 

است که اتصال شهرک صادقیه با بلوار 
، شهرک  سراب قنبر و شهرک زیبا شهر
متخصصین  شهرک  و  ژاندارمری 
بار  کاهش  باعث  و  نموده  برقرار  را 
بلوار  جعفري،   شهید  بلوار  ترافیکی 
فردوسی  میدان  و  اصفهانی  اشرفی 
هندسی  اصلاح  معبر  است.  گردیده 
جاده سنندج به طول ۸۰۰ متر و عرض 
۶ متر احداث شده که باعث دسترسی 
آسان و کاهش طول مسیر ترافیکی به 
شهرک کرناچی و ایمنی مسیر گردیده 
است.معبری هم در امتداد پل الیهه 
در دست اجراست که برای سال بعد 
آماده خواهد شد. تکرار چنین اقدامات 
درخور شایسته ای که بتواند حال این 
مردم را خوش کند به طور قطع در گرو 
همراهی و همدلی همه ارکان تصمیم 
با مشاهده تلاشها  گیر است. مردم 
تدبیر  و  تعقل  با  توام  پیگیری های  و 
شهردار و مجموعه مدیریت شهری 
به خوبی پای کار هستند و تداوم این 
روند برای کرمانشاه ارزشمند است. 
این روانسازی ترافیکی را به فال نیک 
آن داریم تا بیش از  می گیریم و امید 
اینها شاهد بازگشایی گره های شهری 

باشیم.

 گزارشگر

 سپهر صداقت
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عاشق شو ارنه روزی کار جهان سرآید
حافظناخوانده نقش مقصود، از کارگاه هستی
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ضمیمه رایگان روزنامه د  ر استان کرمانشاه

عادلانه نبودن نظام پرداخت حقوق 
اجرائی،  دستگاه های  در  دستمزد  و 
استخدامی ها  وضعیت  ماندن  مبهم 
و اینکه حق و حقوق برخی از کارمندان 
از  کمتر  بسیار  غیررسمی  پرتلاش 
شاغلان رسمی بود نمایندگان مجلس 
طرحی  اصلاح  و  تصویب  سمت  به  را 

جدید سوق داد.
بین  متعدد  رایزنی های  از  بعد 
نهایت  در  نگهبان  شورای  و  مجلس 
انتظار  و  شد  اشکال  رفع  ح  طر این 
ابلاغ  اجرا  برای  زودی  به  که  می رود 
شود، طرحی که پایانی بر انتظار ۲۰ ساله 
آن  اجرای  و  است  غیررسمی  کارکنان 
دنبال  به  را  شغلی  امنیت  و  ضمانت 

خواهد داشت.
با  قرارداد  ع  نو  ۱۷ این  از  پیش  تا 
که  داشت  وجود  مختلف  عناوین 
یکسری  بود  شده  سبب  کدام  هر 
قشر  به  ظلم هایی  و  بی عدالتی ها 
با  شود.  تحمیل  کشور  کارمند 
از  بعد  داشت  مجلس  که  مصوبه ای 
ساماندهی  ح  طر توانست  سال  سه 

کارکنان دولت را به یک نتیجه برساند. 
سال  از  مجلس  مصوبه  اساس  بر 
به  قراردادی  ع  نو هیچ  دیگر  آینده 
صورت موقت، قراردادهای سه ماهه یا 

قراردادهای حجمی وجود ندارد و تمام 
خواهد  یک ساله  حداقل  قراردادها 

شد.
به  که  واسطه هایی  ح  طر این  در 
نیرو وجود  تامین  عنوان شرکت های 
داشتند حذف می شوند و دستگاه ها 

با خود فرد قرارداد می بندند.
ح نوع قراردادها به  با تصویب این طر
گونه ای می شود که کارکنان غیررسمی 
ضمانت شغلی خواهند داشت از نظر 
حقوق و مزایا به اندازه کارمند رسمی 
ح شامل  برخوردار می شوند لذا این طر
تمام کارکنان و کارمندهای غیررسمی 

در ادارات دولتی می شود.
رشیدی  محمد  دکتر  بین  این  در 
نماینده مردم شریف کرمانشاه و عضو 
هیات رئیسه مجلس شورای اسلامی 
از جمله نمایندگانی بود که برای اجرای 

ح پافشاری کرد. این طر
علنی  جلسه  در  خود  نطق  در  وی 
۲۹مردادماه سالجاری  مجلس که در 
و  همکاران  از  گفت:  شد  برگزار 

برای  می خواهم  خود  نمایندگان 
کارکنان  ساماندهی  ح  طر تصویب 
ایستادگی  و  تلاش  جدیت  با  دولت 
کنند چراکه مخالفت دولت نابجا است 
اجرا  باید  و  است  قانونی  ح  طر این  و 

شود.
مردم  نمایندگان  سالها  این  در 
نیز  اسلامی  شورای  مجلس  در 
و  کرده  تلاش  ح  طر تصویب  برای 
موافقت خود را اعلام کردند، چنانچه 
نماینده مردم ساری و میاندورود در 
از  انتقاد  با  اسلامی  شورای  مجلس 
حقوق  پرداخت  نظام  نبودن  عادلانه 
اجرائی،  دستگاه های  در  دستمزد  و 
افزود: متاسفانه برخی از شرکت های 
به  نسبت  خدماتی،  و  واسطه ای 
تعهدات خود مبنی بر واریز حقوق و 
شرکتی  و  حجمی  نیروهای  دستمزد 
که  می کنند  کوتاهی  قرارداد،  طرف 
بسیاری  مکرر  گلایه  مورد  امر  این 
خدوم  و  زحمتکش  نیروهای  از 
باید  که  می شد  اجرایی  دستگاه های 

آن مجلس شورای اسلامی  برای حل 
اقدام می کرد.

علی بابایی کارنامی ادامه داد: توقع 
به حق مردم از مجلس و نمایندگان، 
تعیین و تکلیف وضعیت استخدام ها 
راستا  همین  در  مجلس  لذا  و  بوده 
شرکتی،  کارکنان  وضعیت  به  نسبت 
ح را  قراردادی و پیمانی اقدام و این طر

به تصویب رساند.
نماینده  بعنوان  نیز  رجایی  حسین 
کمیسیون  عضو  و  لنجان  مردم 
با  اسلامی  شورای  مجلس  اجتماعی 
اشاره به رفع ایرادات شورای نگهبان 
ح ساماندهی استخدام کارکنان  در طر
از  یکی  کرد:  بیان  مجلس،  در  دولت 
نارضایتی هایی کارمندان دولت، وجود 
یکسری شرکت های واسطه با عنوان 
شرکت های تامین نیرو بود که واسطه 
بین کارمندان با دستگاه های دولتی 

بودند.
 واقعیت این است که برخی از حق 
وجود  خاطر  به  کارمندان  حقوق  و 

پرداخت  واسطه ای  شرکت های  این 
تا  شد  مصمم  مجلس  که  نمی شد 
برای ساماندهی این وضعیت کارکنان 

دولت، گامی بردارد.
مردم  نماینده  مولوی،  محمد 
آبادان در مجلس شورای اسلامی نیز 
و  شغلی  امنیت  خصوص  در  افزود: 
نیروهایی  حق  به  مطالبات  همچنین 
واسطه  با  آنها  قرارداد  وضعیت  که 
شرکت های تامین نیرو انجام می شود 
کاملا  اسلامی  شورای  مجلس  نگاه 

حمایتی است.
جامعه  مطالبات  اینکه  بیان  با  وی 
کارگری توسط مجلس بررسی می شود، 
مجلس  نمایندگان  قاطع  رای  افزود: 
در  مصوبه  این  به  اسلامی  شورای 
صحن علنی نشان از تلاش برای تحقق 

سریع آن است.
کریم حسینی نماینده مردم اهواز در 
مجلس شورای اسلامی نیز با تاکید بر 
ح  اینکه اکثریت نمایندگان بر کلیات طر
دولت  کارکنان  استخدام  ساماندهی 
اصرار دارند، گفت:این اتفاق نظر وجود 
نیروی  پیمانکار  شرکت های  که  دارد 
انسانی برای نظام اداری کشور آسیب 
هستند که باید حذف شوند ؛ موضوع 
ع قراردادها و به دنبال  دیگر بحث تنو
ع پرداخت ها است که بر روی  آن تنو
اصلاح این مسائل نیز اتفاق نظر وجود 

داشت. 
قراردادها  اگر  که  اینست  واقعیت 
بسته  مستقیم  صورت  به  کارگران  با 
شود، شفافیت ایجاد شده و تبعیض 
حذف می شود و حتی بحث ساماندهی 

نیروی کار نیز ایجاد خواهد شد.
آزمون  با  ح افراد  با این طر از طرفی 
وارد سیستم اداری کشور می شوند و 
شرکت های واسطه حذف می شوند که 
با شفافیت ایجاد شده و پرداخت های 
شفاف، سیستم اداری کشور نیز ارتقا 

می یابد.

تلاش های نمایندگان مردمی؛ تلاش های نمایندگان مردمی؛ 

ناامنی های شغلی در سایه تصویب طرح ناامنی های شغلی در سایه تصویب طرح 
ساماندهی کارکنان شرکتی رنگ باختساماندهی کارکنان شرکتی رنگ باخت

وابط عمومی استانداری کرمانشاه گفت: پویش  مسئول ر
»برای ایران برای کرمانشاه« را معرفی کرده ایم و تقاضا داریم 
با  بتوانیم  تا  کنید  منتشر  هشتگ  این  با  را  خود  تولیدات 
همراهی یکدیگر قدمی مشترک در استان برای جلب مشارکت بیشتر مردم در انتخابات 

مجلس شورای اسلامی برداریم. 
  به گزارش جام جم، دکتر عبدالله الماسی در اولین همایش فعالان فضای مجازی 
استان که در محل هتل پارسیان برگزار شد، از  انتخابات  مجلس شورای اسلامی و 
ویدادهای سیاسی  رگترین ر ششمین دوره مجلس خبرگان رهبری به عنوان یکی از بز
اخیر یاد کرد. وی ادامه داد: این جلسه با هدف آغاز یک پویش ثمربخش برای تاثیرگذاری 
بیشتر در فضای انتخابات و دعوت مردم برای حضور در این رویداد بزرگ سیاسی  برگزار 
شده است. الماسی یادآور شد: از همین رو پویش »برای ایران برای کرمانشاه« را معرفی 
کرده ایم و تقاضا داریم تولیدات خود را با این هشتگ منتشر کنید تا بتوانیم با همراهی 

یکدیگر قدمی مشترک در استان برای جلب مشارکت بیشتر مردم برداریم.  
استان  داران  سرمایه  از  جمعی  خدمت  در  تعبیری  به  اینکه  بیان  با  الماسی 
ود: در دهه اخیر کالای جدیدی معرفی شده که هرکدام از ما سهمی برای  هستیم، افز
دراختیارگرفتن آن داریم و  هرفرد براساس ظرفیت و امکاناتی که دارد می تواند سهمی در 
میزان توجه به موضوعات مهم روز داشته باشد اما عرضه کننده اطلاعاتی موفق خواهد 

بود که بتواند موجب جلب توجه بیشتر مخاطب شود. 
مسوول وابط عمومی استانداری کرمانشاه افزود: هرکدام از شما بزرگواران به اندازه 
نقشی که در ارائه اطلاعات به صورت خلاقانه دارند می توانند میزان قابل قبولی از توجه 

مخاطبان را به خود جلب کنند که به معنی ثروت و تاثیرگذاری است.
 وی تاکید کرد که هرکدام از شما، سرمایه دارن مهم در حوزه جلب توجه و تاثیرگذاری در 
روند حرکتی جامعه هستید و امید داریم بتوانیم حداقل نقشی در رویدادهای سیاسی و 

اجتماعی استان داشته باشیم.

»برای ایران برای کرمانشاه« هشتگ 
پیشنهادی به فعالان مجازی

 گزارشگر

زهره کریم زاده

قرار  جام جم،  گزارش  به 
ساماندهی  ح  اجرای طر با  بود 
استخدام کارکنان دولت، تکلیف 
و  شرکتی  نیروهای  ساماندهی 
آنها  قراردادی و تبدیل وضعیت 
ساماندهی  ح  مشمولان طر و 
استخدام کارکنان دولت مشخص 
می شود، طرحی که تصویب آن با 
فراز و نشیب های متعددی مواجه 

شد.

 گزارشگر

نگار عزتی


